
Peter Kalva 
1. Ako by ste sa predstavili so svojou tvorbou 

čitateľom, ktorí ešte nečítali Vaše knihy? 

V prvom rade by som chcel zdôrazniť, že doteraz vydané 

romány zo série SVET ĽUDÍ (prvé dve časti Dedičstvo a 

Stanica vyšli vo vydavateľstve ENRIBOOK, tretia je na 

ceste) sú drsnejšieho rázu odohrávajúce sa neďalekej nie 

vábnej budúcnosti, kedy na zemi prežil jediný druh z ríše 

živočíšnej - človek. 

Zväčša sa venujem fantastike, ale neobchádzam ani iné 

žánre, ako sa môžete dočítať v mojich poviedkach 

uverejnených online:  peterkalva.estranky.sk či v 

zborníkoch poviedok ako je Rozmarná fantastika a 

Poviedka IstroCON. 

 

2. Čo Vás motivuje pri písaní príbehov? 

Proste cítim vnútornú potrebu písať. A keď vidím, že to má odozvu, tak to je len potvrdenie, aby 

som neprestal       

 

3. Ako vnímate čas, v ktorom žijeme? Zmenilo sa tým niečo vo Vašej profesii 

autora/autorky? 

V profesii autora sa toho nezmenilo až tak veľa, a ak aj, tak len v dobrom - mám viac času na 

tvorbu, takže tretie pokračovanie série SVET ĽUDÍ vzniklo 

na moje pomery v rekordnom čase, t.j. za pol roka (musím 

priznať, že predchádzajúce knihy sa rodili viac ako dva 

roky, kým boli súce do tlače). 

Čo sa týka ostatných oblastí života, som skôr pozitívne 

mysliaci tvor, takže ho neberiem tragicky, hoci aj na mňa 

doľahli neduhy ako smrť v rodine z dôvodu pandémie, či 

zníženie príjmu. Avšak ten čas s najbližšími, ktorý som 

vďaka obmedzeniam získal, mi nič nenahradí       

 

4. Máte nejaké sny, ktoré by ste chceli dosiahnuť 

na literárnom poli?  

Mojím najväčším literárnym snom je dopracovať sa do 

štádia, že sa budem vedieť písaním živiť       

 


